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Zapisnik 
 
1. izredne seje Sveta Krajevne skupnosti Žusterna in Sveta Krajevne skupnosti Za gradom 
v letu 2023, ki je bila v četrtek, 01.06.2023 ob 18. uri 
 
Prisotni člani KS Žusterna ( KSŽ): Igor Čurin, Josip Majstorovič, Patricija Krmac, Špela Jerman, 
Franc Gorišek, Roberto Richter, Mirela Tabakovič, Jasenko Balta 
 
Prisotni člani KS Za gradom (KS ZG): Gianfranco Stancich, Jasna Matas, Mitja Prevolšek, Danilo 
Plesničar 
Ostali: Neda Božič -poslovni sekretar , Rozana Gomboc-poslovni sekretar 
 
  
Sejo sta vodila predsednik KSŽ  Igor Čurin in  podpredsednik KS ZG Gianfranco Stancich. Za 
zapisnik sta določeni Neda Božič in Rozana Gomboc. Seja svetov se s soglasjem vseh članov, 
zaradi lažje priprave zapisnika snema. 
Nato sta predlagala naslednji 

 
dnevni red: 
 

1. Srečanje članov sveta obeh KS, zaradi skupne problematike (krožišče pod centrom 

Markovec, zaprtje banke, ne/urejenost okolice centra, ...). 

2. Razno 
 
 

SKLEP IS1-1/2023 
Člani sveta KS Žusterna in KS Za gradom so sklepčni in potrjujejo predlagani dnevni red .  

 
AD 1.Igor Čurin pozdravi vse prisotne in da besedo gostom, pobudnikom današnjega srečanja. 
Ginfranco Stancich, podpredsednik KS ZG, najprej opraviči prisotnost predsednice in enega 
člana sveta, zaradi nenadne bolezenske odsotnosti. Nato predstavi skupno problematiko. Pove, 
da se populacija prebivalstva stara  in je zaradi gibalne oviranosti  starejših potrebno poskrbeti 
za odprtje poslovalnice banke v kraju. Ravno tako je potrebno poskrbeti za ureditev TPC in  
boljšo ponudbo trgovine Mercator z enakimi cenami, kot na Dolinski. 
 
Razprava: 
Igor Čurin, predsednik KSŽ seznani goste kaj je bilo že storjenega s strani KS Žusterna.  
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 Zaprtje poslovalnice banke Intesa San Paolo. Na dopis-protest proti zapiranju banke, 
o katerem je bila obveščena tudi MO Koper in prošnjo naj svoje prostore dajo v najem 
npr. Delavski hranilnici, ki je manjša banka in je zainteresirana delati na tej lokaciji,  je 
KSŽ dobila odgovor (oziroma je  samo MOK dobila odgovor), da banka ni rentabilna ter 
da lastniku ni v interesu dajati v najem (višina najema je bila zato astronomsko visoka). 
Predsednik predlaga, da se naslovi na banko skupni protest obeh KS ( saj imata skupaj 
več ko 10.000 ljudi). Zaprosi naj  se tudi NLB, ki ima trenutno najboljše pogoje delovanja, 
da bi  tudi oni vzpostavili kontakt z Inteso San Paolo. 
 
SKLEP IS1-2/2023 

Člani sveta KS Žusterna in  KS Za gradom se strinjajo, da se na Banko Intesa San Paolo 
naslovi skupni dopis – z zahtevo po  skupnem  sestanku za odprtje poslovalnice banke in 
bankomata na trgovsko poslovnem centru (TPC ) Markovec. Za pomoč se zaprosi tudi 
NLB oziroma druge lokalne banke, da poskušajo vzpostaviti z Banko Intesa San Paolo 
poslovno sodelovanje, glede možnosti uporabe ali sprostitve njihovega prostora. 
 

 Ureditev parcele pod marketom Mercator Krožna na Markovcu 
Razprava:  Predsednik sveta  seznani goste, da je Svet KSŽ lani prejel  pobudo za ureditev 

parcele  št. 249/26 k.o. 2606 Semedela (pod marketom Mercator Krožna na Markovcu), 

ki je v lasti Studia Galeb d.o.o.. Lastnik zemljišča ne more urediti, zato ga je pripravljen 

predati MOK (zamenjati za drugo parcelo mali prodati). Svet KSŽ je že sprejel  lani sklep, 

da se s predlaganim načrti  strinjajo saj so se že več let  trudili za ureditev tega dela 

zemljišča, ki je sedaj zapuščen in zelo neurejen. Člani sveta KS se strinjajo, da se pobudo 

za ureditev zemljišča preda pristojni službi MOK in se dogovori o možnosti umestitve 

načrta v proračun MOK za prihodnja leta. Pobudo se pošlje v pregled tudi KS ZG s 

spodnjim sklepom. Iz leta 2022. 

 

SKLEP RS1-8/2022 

Člani sveta KS Žusterna podajamo pobudo za ureditev zemljišča na parceli št. 249/26 k.o. 2606 

Semedela, ki je sedaj v lasti Studia Galeb d.o.o.. in sicer na način, da se zemljišče preda v 

lastništvo MOK in se dogovori o možnosti umestitve načrta v proračun MOK za prihodnja leta. 

 

 Glede zbirališča narkomanov na tej, sedaj zapuščeni parceli, kjer le ti »roštiljajo » in se 

drogirajo, policija in redarji ne morejo ukrepati, ker so na lastniški parceli, razen, če ti ne 

motijo javni red in mir. Predsednik  skupaj z rajonskim policajem skuša urediti zadevo.  

Zaprosil je že direktorja Galeba, da oni kot lastniki, sestavijo dopis s pooblastilom policiji 

in obalni redarski službi za ukrepanje na lastniški parceli. Podpredsednik KS ZG bo to 

problematiko vzpostavil tudi na seji odbora MOK za KS. 

 

 TPC in trgovina Mercator Krožna 

Razprava: Predsednik sveta  povzame iz že obravnavane seje KSŽ leta 2020. Člani sveta 

so že večkrat razpravljali o slabem stanju celotnega dela TPC. Problem je številčno 

lastništvo posameznih lokalov in trgovin. Nekateri si obnove želijo, spet drugi ne. 

Problem je tudi v vložku, ki bi bil potreben za sanacijo oz. obnovo centra. Prav tako je 

problem tudi trgovina Mercator Krožna. Trgovina je večino časa slabo založena in izdelki 

v trgovini so dražji kot v ostalih poslovalnicah. To je tudi razlog slabega obiska saj 

trgovina večinoma sameva. Marsikateri krajan je mnenja, da bi z veseljem nakupoval 



bližje domu, da mu ne bi bilo potrebno za vsak nakup z avtom v kakšno drugo oddaljeno 

trgovino vendar se mu zaradi slabe izbire in višjih cen ne splača. Člani sveta se strinjajo, 

da bi se bilo v prihodnje potrebno povezati z vodstvom Meractor d.d. ter najti primerno 

rešitev, čeprav se je težko  zmeniti za katerokoli spremembo, še posebno sedaj, ko je 

novi lastnik. 

SKLEP IS1-3/2023 
 Sveta KS Žusterna in Za Gradom  se strinjata, da se v smeri ureditve in oživitve TPC 
centra  pripravi   skupni dopis  glede problematike  Mercatorja in se ga  posreduje na 
ustrezne službe  MOK, da bo MOK nato imela podlago za neposredni kontakt z 
Mercatorjem, ki očitno zanemarja svoje obveznosti lastnika. 
 

 Problematika obratovanja lokala Roštilj na Markovcu 
Vse več prebivalcev se pritožuje nad dimom iz restavracije Roštilj na Krožni cesti na 
Markovcu. Že od pričetka obratovanja gostinskega obrata je KS Žusterna  strani 
tamkajšnjih stanovalcev in najemnikov drugih obratov v bližini prejemala pritožbe nad 
neznosnim dimom, ki prihaja iz lokala Roštilj, ter lani naslovila na iste službe spodnja 
sklepa, ki jih je potrebno ponovno skupno nasloviti. Na ogledu lokacije je bila tudi 
pristojna služba medobčinskega inšpektorata, katera pa ni ugotovila nepravilnosti v 
delovanju. Kljub temu je smrad zaradi dima vseskozi prisoten in zelo moteč.  Člani obeh 
svetov smatramo, da je prav, da se gostinski obrat opozori naj uredijo dimnik na način, 
da ne bo več dimil in izvedbo tudi preverijo.  
 

SKLEP IS1-4/2023 
Člani sveta KS Žusterna in KS Za Gradom naprošamo Medobčinski inšpektorat za 

informacije o morebitnih prijavah stanovalcev na Krožni cesti vezano na dim, ki prihaja 

iz gostinskega lokala Roštilj. V kolikor je do takšnih prijav prišlo nas zanima kakšni 

postopki so bili izpeljani za rešitev tega problema.  

 
SKLEP IS1-5I2023 
Člani sveta KS Žusterna in KS Za Gradom naprošamo pristojne službe MOK, da uredijo potrebno, da se 

enkrat za vselej uredi dimnik v gostinskem obratu Roštilj na Krožni cesti na Markovcu.  

 

 

Stopnišča med objekti TPC Markovec. Potrebno je ob blokih : 
 zboljšati javno razsvetljavo 

 
 Podpredsednik KSŽ, da predlog, da bi se ob na zidovih neurejenih stopniščih naredile 

zidne poslikave lokalnih grafitarjev, za kar se stopi v kontakt z MOK. 

 
 Potrebno je starim drevesom odrezati suhe veje ali nevarna odstraniti. Problem  je tam, 

kjer MOK ni lastnica. Krajani bi morali  za take primere zbrati podpise. Če je večina 

lastnikov za, občina to upošteva, in da dovoljenje za  odstranitev, vendar je potrebno  

prej zbrati sredstva za poseg. 

 
AD.2. 

 Podpredsednik  KS Za Gradom seznani KSŽ  z željo za ureditev Doma krajanov na parceli 

ob OŠ Antona Ukmarja (ex balinišče), ker imajo na sedežu KS na Kraljevi le 30m2 , ki 

komaj zadostuje za sestanke sveta KS. Mogoče bi tam imeli skupne prostore. 



 Članica sveta KS Za Gradom je vzpostavila problematika subvencije poletnega varstva  

šolskih otrok iz MO Koper, ki obiskujejo posebno šolo v Strunjanu. Potrebno je nasloviti 

to problematiko na podžupana g. Starmana,  ki lahko sproži med obalnimi župani  to 

problematiko, da se dogovorijo o enotnem reševanju te zadeve, in se uvede financiranje 

poletnega varstva za otroke iz vseh obalnih občin. 

 

Seja je bila končana ob 20.uri. 
Zapisnik zapisala: Neda Božič 
 
 
 
 
 

       
          Gianfranco Stancich                                                                                                        Igor Čurin 
  
 
Podpredsednik sveta  KS ZA Gradom                                                        Predsednik sveta KS  Žusterna 
 
 
                                                                                                   

 


